
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XL/21 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 
z dnia 29 listopada 2021r. 

 

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 

20:14 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Obecni: 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz 

1. Dariusz Gwiazda – Burmistrz Gminy i Miasta Grójec 

2. Jarosław Rupiewicz - Zastępca Burmistrza 

3. Monika Maciak – Sekretarz 

4. Mariola Komorowska – Skarbnik 



5. Bożena Malinowska – Dyrektor ZAPO 

6. Agnieszka Maroszek – Dyrektor MGOPS 

7. Magdalena Śmietańska – Naczelnik 

8. Monika Kozłowska – Naczelnik 

9. Małgorzata Dworakowska – Naczelnik 

10. Hanna Majewska - Naczelnik 

11. Małgorzata Nowakowska – Dyrektor ZGK 

12. Paweł Neyman – Prezes ZWIK 

13. Janusz Gaweł - Prezes GSK 

Ad 1./ Otwarcie Sesji. 

Pan Karol Biedrzycki otworzył XL Sesję Rady Miejskiej w Grójcu. Przywitał 

wszystkich bardzo serdecznie, panów i panie Radnych, pana Burmistrza, 

wszystkich pracowników urzędu którzy będą się łączyć zdalnie oraz wszystkich 

uczestników zdalnej sesji.  

Zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad ? 

 

Ad 2./ Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda zgłosił wniosek o wprowadzenie pod literką U 

do porządku obrad uchwały w sprawie połączenia Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Grójcu Sp. z.o.o z Grójecką Spółką Komunalną Sp. z o.o. w 

Grójcu. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad pod literką U uchwały w sprawie połączenia 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu Sp. z o.o. z Grójecką Spółką 

Komunalną Sp. z o.o. w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (6) 



Janusz Dulemba, Tomasz Justyński, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Jacek 

Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniel Marcinkowski 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Porządek obrad wraz z poprawką: 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z Sesji: 

- w dniu 27.09.2021r. 

- w dniu 25.10.2021r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

A/ uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

B/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2034. 

C uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Grójcu. 

D/ szczegółowych warunków przyznawania odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania. 

E/ przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Grójec. 

F/ wyrażenia zgody na oddanie w najem w 2022 roku gminnych lokali 

użytkowych położonych na terenie miasta i gminy Grójec. 

G/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

H/ nabycia prawa użytkowania wieczystego gruntu o powierzchni 500m2 

oznaczonej jako część działki nr 1426/1 położonego w mieście Grójec i prawa 

własności budynku dawnego dworca autobusowego przy ul. Laskowej 1 

posadowionego na tym gruncie. 

I/przekazania w drodze darowizny stanowiącego odrębną własność lokalu 

użytkowego nr 1, położonego przy ul. Józefa Piłsudskiego 3 w Grójcu. 

J/ wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu pod drogę gminną w Worowie. 

K/ wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu pod tereny zieleni w Grójcu. 

L/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Podole. 

Ł/ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Grójec. 

M/ ustalenia zasad wypłacania i wysokości diet dla radnych oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 



N/ wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

z terenu nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

O/ ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

P/ zmiany Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką 

nad zabytkami. 

R/ zmiany uchwały Nr XIX.172.16 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 19 września 

2016r. 

S/ zmiany uchwały Nr X/87/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 24 czerwca 

2019 roku. 

T/ zamiaru utworzenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Grójcu. 

U/ połączenia Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu Sp. z o.o. z 

Grójecką Spółką Komunalną Sp. z o.o. w Grójcu. 

5. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta Grójec w sprawie stawki podatku 

rolnego i leśnego w 2022r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zakończenie Sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Weronika Piwarska, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

 



Ad 3./ Przyjęcie protokołów z Sesji: 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęły  2 protokoły, czy do protokołu 

z dnia 27.09.2021r. są uwagi ze strony państwa radnych ? 

Uwag nie ma. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z dnia 27.09.2021r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Czy do protokołu z dnia 25.10.2021r. są jakieś uwagi? 

Uwag nie było. 

 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z dnia  25.10.2021r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 



Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad 4./ Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

A/ uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska poinformowała, że do projektu uchwały 

zostały wprowadzone 4 autopoprawki Burmistrza. Nie wprowadzają zmian 

wyniku finansowego gminy. Przedstawiła autopoprawki radnym oraz odczytała 

projekt uchwały. 

 

Pan Artur Moskal zapytał o budżet, ile jeszcze mamy w tym roku na inwestycje?  

Czy zostały wypłacone obiecane podwyżki wynagrodzeń pracownikom szkół, 

sekretarzom, administracji? 

Pani Skarbnik odniosła się do pytania radnego i poinformowała, że na podwyżki 

wynagrodzeń dla pracowników obsługi w placówkach gminy Grójec – w 

projekcie budżetu na 2022r. są zaplanowane środki.  

Na bieżący rok mamy inwestycje wyszczególnione. Są w trakcie realizacji te w 

WPF są podpisywane umowy. Ile wolnych środków zostanie będziemy wiedzieli 

na początku lutego. Wolne środki w wysokości  ponad 9 mln. zł. do 

wykorzystania w przyszłym roku - jest rozdysponowane do projektu budżetu na 

przyszły rok. Informacja będzie w lutym, kiedy wpłyną sprawozdania. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Moskal 



Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XL/362/2021 
 
 

B/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-

2034. 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały i 

poinformowała, że zmieniły się kwoty zarówno dochodów jak i wydatków. 

Zmiany dochodów - zwiększyły się o 6 mln.696 tys. zł wydatki 1 ml. 24 mln 

złotych. 

Radny Artur Moskal zapytał czy nasze zadłużenie maleje czy rośnie? 

Zadłużenie malało w ostatnich 3 latach, nie emitowaliśmy obligacji 

komunalnych. 

Na przyszły rok zaplanowana emisję obligacji komunalnych i na 2023 

zaplanowano również emisję obligacji. 

Najwyższy stan zadłużenia będzie na koniec 2023 roku. Później będziemy 

spłacać zadłużenie. 

 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2034..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała nr XL/363/2021 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

C/ uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Grójcu. 

Pani Agnieszka Maroszek przedstawiła projekt uchwały. Uzasadnienie to 

zmiany aktów prawnych w Statucie na których pracuje Ośrodek Miejsko-

Gminny w Grójcu. 
 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XL/364/2021 
 

D/ szczegółowych warunków przyznawania odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

Pani Dyrektor Agnieszka  Maroszek przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
szczegółowych warunków przyznawania odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XL/365/2021 
 

 

E/ przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Grójec. 

Prezes ZWiK Paweł Neyman przedstawił projekt uchwały. 

Pan Radny Artur Moskal zapytał, czy w wyniku zmiany stawki wzrosną czy 

zmaleją? 

Pan Prezes Neyman poinformował, że Regulamin nie mówi nic o stawkach, o 

stawkach mówią nowe taryfy. Spółka wodociągowa miała zatwierdzone nowe 

taryfy na 3 letni przyszły okres. Obowiązują od początku listopada. Wzrost 

symboliczny 3 % rocznie. 

Radny Moskal - cena za wodę jest powiązana z ceną za wywóz odpadów 

komunalnych. Automatycznie mamy podwyżkę za wywóz odpadów 

komunalnych. 

Zastępca Burmistrz Jarosław Rupiewicz poinformował, że stawka za wodę nie 

ma przełożenia na stawkę za wywóz odpadów komunalnych. Stawki są na 

tymczasowym poziomie 32 zł od osoby i 8 zł w przeliczeniu na metr wody. 

Pozostawiamy na tymczasowym poziomie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Grójec.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Moskal, Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/366/2021 
 

 

F/ wyrażenia zgody na oddanie w najem w 2022 roku gminnych lokali 

użytkowych położonych na terenie miasta i gminy Grójec. 

Pani Dyrektor ZGK Małgorzata Nowakowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Radny Janusz Dulemba zapytał czy w okresie tych trzech lat planowane 

będą podwyżki stawki w tych lokalach? 

Pani Dyrektor poinformowała, że nie planuje podwyżek dla najemców w 

lokalach użytkowych. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w najem w 2022 roku gminnych lokali użytkowych 

położonych na terenie miasta i gminy Grójec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 



Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XL/367/2021 
 

G/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Pani Naczelnik Hanna Majewska przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Artur Moskal zapytał, czy w porównaniu z zeszłym rokiem ceny wzrosły 

czy zmalały? Wzrosły opłaty dla osób prowadzących działalność gospodarczą? 

Pan Majewska poinformowała, że wzrosły opłaty dla osób prowadzących 

działalność gospodarczą. O 3,6% do wysokości stawek maksymalnych na ten 

rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik 

PRZECIW (1) 

Artur Moskal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak, Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/368/2021 

 



 

H/ nabycia prawa użytkowania wieczystego gruntu o powierzchni 500m2 

oznaczonej jako część działki nr 1426/1 położonego w mieście Grójec i 

prawa własności budynku dawnego dworca autobusowego przy ul. 

Laskowej 1 posadowionego na tym gruncie. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki przedstawił projekt uchwały. 

Burmistrz poinformował że spotkał się z panem Prezesem Spółki PKS . 

Zagospodarowanie starego dworca - Pan prezes ma pomysł jak wybrnąć z 

sytuacji ponieważ my nie możemy przystąpić jako Urząd Gminy do przetargu, 

ponieważ nas obowiązuje ustawa o gospodarce nieruchomościami. Musimy 

wykonać operat szacunkowy. Prezes przyjął naszą argumentację. Ma 

przedstawić ją właścicielom Spółki, kiedy zapoznają się dadzą nam odpowiedz. 

Operat szacunkowy na zlecenie urzędu, PKS w swojej cenie 500 tys. zł zawiera 

jakąś kwotę majątku wg nich on jest dużo wart. 

 

Głosowano w sprawie: 
nabycia prawa użytkowania wieczystego gruntu o powierzchni 500m2 

oznaczonej jako część działki nr 1426/1 położonego w mieście Grójec i prawa 

własności budynku dawnego dworca autobusowego przy ul. Laskowej 1 

posadowionego na tym gruncie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Artur Moskal, 

Eugenia Poradzka, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Henryk Feliksiak, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, 

Dariusz Prykiel, Małgorzata Szymańczak 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/369/2021 



 

I/ przekazania w drodze darowizny stanowiącego odrębną własność lokalu 

użytkowego nr 1, położonego przy ul. Józefa Piłsudskiego 3 w Grójcu. 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania w drodze darowizny stanowiącego odrębną własność lokalu 

użytkowego nr 1, położonego przy ul. Józefa Piłsudskiego 3 w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XL/370/2021 
 

 

J/ wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu pod drogę gminną w 

Worowie. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu pod drogę gminną w Worowie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XL/371/2021 
 

K/ wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu pod tereny zieleni w 

Grójcu. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu pod tereny zieleni w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XL/372/2021 
 

L/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Podole. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 



 

Głosowano w sprawie: 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Podole.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XL/373/2021 

 

Ł/ ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Grójec. 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki odczytał projekt uchwały. 

Pan Moskal zakwestionował założenia przedwyborcze pana Burmistrza. 

Przypomniał że jest jednym z burmistrzów którzy  2 krotnie nie otrzymali votum 

zaufania. Zapytał o zarobki w „widełkach” jak to zakłada ustawa? Był za 

przyznaniem minimalnych stawek wynagrodzenia. 

Wniosek formalny żeby przyjąć stawki minimalne. 

Przewodniczący przedstawił Rozporządzenie Rady Ministrów o zarobkach 

Burmistrzów. Max i min. Wynagrodzenie oraz dodatki. Stwierdził, że pan 

Burmistrz nie ma ani max ani min. Wynagrodzenie 16.390 zł. brutto wzrost o 

154 %. 

Pan Burmistrz odniósł się do  wystąpienia pana Moskala, stwierdził że 

przekłamuje rzeczywistość, że program jest przekłamany. Nawiązał do 

wynagrodzenia. Prosił Wysoką Radę o najniższe wynagrodzenie, stwierdził że 

nie przyszedł do Urzędu dla pieniędzy. Chciał zostawić Grójec w lepszym stanie 

niż zastał. Dając 1,5 % więcej nie muszą mu dać. Prosił o podwyżkę jaka mu się 

należy zagwarantowana  Ustawą i Rozporządzeniem Ministrów. 



Wniosek Radnego Moskala 

Głosowano wniosek w sprawie: 
ustalenie najniższych stawek wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Grójec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ryszard Krzyżanowski, Artur Moskal, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (12) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Anna 

Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Jerzy Antoniewicz, Tomasz Justyński, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Burmistrza Gminy i Miasta Grójec. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Grójec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Artur Moskal 



 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/374/2021 
 

M/ ustalenia zasad wypłacania i wysokości diet dla radnych oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Radna Weronika Piwarska zapytała przewodniczącego - czym uzasadnione są 

tak wysokie podwyżki diet dla radnych? Czy jest konieczność podjęcia takiej 

uchwały z takimi podwyżkami? Zakwestionowała że jest duży rozstrzał między 

dietą Radnego i Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący poinformował, że wysokość diet była omawiana z Radnymi . 

Rozporządzenie Rady Ministrów z 12 października. Max dieta 3 220.96 zł. W 

samorządach podejmowane są uchwały jeśli chodzi o wysokość diet. Podał 

przykłady innych gmin i wzrost diet w %. W gminie Grójec diety nie były 

zmieniane od 2007 roku. 

Pani Radna Piwarska nie uważa że jest to dobry czas do podnoszenia diet 

Radnym ponieważ pracują w trybie zdalnym. 

Radny Feliksiak poinformował że diety nie są takie małe, i będzie głosował 

przeciwko. Proponował zostawić pieniądze w budżecie (np. na szkołę 

muzyczną). 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia zasad wypłacania i wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Adam 

Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (6) 

Jerzy Antoniewicz, Henryk Feliksiak, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, 



Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/375/2021 
 

N/ wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z terenu nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki 

tej opłaty. 

 

Pani Małgorzata Dworakowska odczytała projekt uchwały.  

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z 

terenu nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Małgorzata 

Molenda, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

PRZECIW (5) 

Karol Biedrzycki, Artur Moskal, Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniel Marcinkowski 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/376/2021 
 

 

 



O/ ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Pani Małgorzata Dworakowska odczytała projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/377/2021 
 

P/ zmiany Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz 

opieką nad zabytkami. 

 

Pani Monika Maciak przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom zajmującym 

się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką nad 

zabytkami.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/378/2021 
 

R/ zmiany uchwały Nr XIX.172.16 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 19 

września 2016r. 

Pani Bożena Malinowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr XIX.172.16 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 19 września 

2016r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jerzy Antoniewicz, Henryk Feliksiak, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal 

PRZECIW (14) 

Karol Biedrzycki, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dulemba, Adam Siennicki 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

S/ zmiany uchwały Nr X/87/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 24 czerwca 

2019 roku. 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki odczytał projekt uchwały. Poinformował, 

że było postanowienie Prezydenta mianowania na stopień Generała brygady 

Jana Kowalewskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr X/87/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 24 czerwca 2019 

roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XL/379/2021 
 

T/ zamiaru utworzenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Grójcu. 

 

Pani Monika Kozłowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki poprosił o przybliżenie kosztów 

przewidzianych na utworzenie szkoły muzycznej? 

Jest to uchwała intencyjna w sprawie zamierzenia utworzenia szkoły. 

 



Pani Kozłowska poinformowała, że nie są w stanie przewidzieć wszystkich 

kosztów ponieważ nie wie ilu będzie uczniów.  

500 tys. zł to koszt za 4 miesiące. Możemy liczyć na subwencję. 

Szacuje się 500 tys. pierwszy rok,  później 600, 700 tys. zł. rocznie. Reszta 

będzie z subwencji, jeżeli będzie 100 uczniów jest to ok 1mln 200 tys. zł. 

rocznie. 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska do wydatków na szkołę muzyczną jest 

nastawiona sceptycznie ze względu na finanse gminy, podwyżki, wzrost cen i 

inwestycje gminne. 

Nie ma w projekcie budżetu na przyszły rok środków na założenie szkoły 

muzycznej. 

 

Głosowano w sprawie: 
zamiaru utworzenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Grójcu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymańczak 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XL/380/2021 
 

U/ połączenia Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu Sp. z o.o. z 

Grójecką Spółką Komunalną Sp. z o.o. w Grójcu. 

 

Pan Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 



Pan Przewodniczący zapoznał radnych z pismem pracowników GSK 

skierowanym do Przewodniczącego. Wyrażającym sprzeciw przejęciu Spółki 

przez ZWIK. 

Pan Prezes GSK Janusz Gaweł poinformował, że Spółka została powołana w 

2019 roku . Działa od 2.1.2019 roku. Osiągnęła niebywały sukces, pracuje bez 

zastrzeżeń. Pozyskała pojazdy, jest ich w tej chwili 9. 

Co daje połączenie Spółek ?. Odprawy dla obydwu Spółek. Mniejsze pobory dla 

Zarządu. 

Duża Spółka Generuje duże koszty.  

Spółka osiągnęła zysk w wysokości 300 tys. zł. do końca roku zakładamy 

jeszcze 100 tys. zł. Dochód firmy wraz zakupem samochodów to łącznie 

1mln.100 tys. zł. 

Pan Burmistrz odniósł się do wypowiedzi pana Gawła, Spółka nie ma 

pomieszczeń administracji, potrzebne dokapitalizowanie Spółki. Podziękował 

pracownikom i wszystkim zarządzającym Spółką za pomoc w funkcjonowaniu 

Spółki. 

Pan Prezes Neyman pogratulował panu Gawłowi. Nie zgodził się z 

wypowiedzią pana Gawła. Funkcjonowanie jednej Spółki jest korzystniejsze dla 

gminy w przypadku połączenia będzie ciągłość zobowiązań. Nie ma możliwości 

że coś może nie działać po połączeniu. Efekt połączenia odzwierciedla się w 

obniżeniu kosztów. 

 

Głosowano w sprawie: 
połączenia Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu Sp. z o.o. z Grójecką 

Spółką Komunalną Sp. z o.o. w Grójcu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz 

Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Henryk Feliksiak, Anna Lubowiecka, Jacek Stolarski 



Uchwała nie została podjęta. 

 
 

Ad 5./ Informacja Burmistrza Gminy i Miasta Grójec w sprawie stawki 

podatku rolnego i leśnego w 2022r. 

 

Pani Hanna Majewska poinformowała, że stawki są oparte o ceny ogłaszane w 

komunikatach Prezesa GUS. 

Stawka podatku  rolnego i cena żyta wzrosła o 5%, cena drewna i stawka pod 

leśnego wzrosła o  7,8% . 

Dochody to ok 1,5 mln zł. Natomiast podatku leśnego to ok 500 tys. zł. 

Ad 6./ Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres. 

Pan Burmistrz poinformował, że 27 .10.2021r. uczestniczył w debacie - Próba 

Innowacji Uniwersytetu. Był przykład komunikacji uczniów i rodziców ze 

szkołą, Jak zaradzić żeby rodzice nie dowoziły dzieci do szkół swoimi 

samochodami. 

3.11.2021r. spotkał się z prezesem Spółki PKS Grójec, omówili współpracę w 

obszarze dowozów pasażerskich, wystąpienia w ramach nowej perspektywy 

sprawy dowozu dzieci do szkół. Będziemy mogli wystąpić o dopłatę, dotacje na 

samochody elektryczne. Dla naszej Spółki w  ramach Polskiego Ładu. 

6.11.2021r. uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym.  

8.11.2021r. spotkanie Samorządowców w Iłży - Cyfrowa Gmina Grant w wys. 

100 tys. zł z przeznaczeniem na Innowację Gminy. 

10-11.11.2021r. uczestniczył w obchodach  Św. Odzyskania Niepodległości. 

11.11.2021r. chór miasta Grójec – pieśni patriotyczne. 

5.11.2021r. spotkanie z wice wojewodą mazowieckim – wykorzystanie środków 

z Polskiego ŁADU  25 mln. zł. kwota jaką uzyskała nasza gmina. Rozwiążemy 

wiele problemów. 

17 11.2021r. spotkanie w urzędzie z działaczami WF – współpraca z projektem 

„Uzależnij się od sportu”. 

18.11.2021r. spotkanie wspólnie z innymi gminami. Zagospodarowanie kolei 

wąskotorowej. 



Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki zapytał o budowę przejścia dla pieszych 

na ul. Kochanowskiego ?. 

Przetarg jest rozstrzygnięty. Podpiszemy umowę , podobnie jak na 

Zbyszewskiej, Orzeszkowej, Zdrojowej i Olimpijskiej. 

 

Ad 7./ Interpelacje i zapytania Radnych. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki poinformował, że w ostatnim czasie nie 

wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Ad 8/ Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił pisma: 

-Rozstrzygniecie nadzorcze do Uchwały Nr XXXIX/353/21 z dnia 25.10.2021r. 

-Analiza Oświadczeń Majątkowych Wojewoda Mazowiecki. 

-Ośrodek Rozwoju Kompetencji Nauczycieli ORKE wraz z odpowiedzią pana 

Przewodniczącego na pismo. 

Pani Monika Kozłowska podziękowała za odczytanie pisma i odpowiedź. 

Szkolenie z gminnych środków wydatkowano ok.8,5 tys. zł.  

 

Radny Artur Moskal czy na park przy ul. Sienkiewicza był robiony projekt, 

ponieważ przebiega tam linia wysokiego napięcia, linia przesyłowa. 

Pan Burmistrz poinformował, że był to pomysł poprzedniego Burmistrza. Linia 

wysokiego napięcia będzie przeładowywana na modernizację. Projektowanie 

jest w fazie realizacji.  

Pan Przewodniczący zapytał o sprawę przykrego zapachu w Grójcu? Jaka 

przyczyna? 

Prezes Neyman wyjaśnił , że zapachy wydobywały się z dna reaktora które 

trzeba było usunąć. 1856 m3 zalegąjącego związku trzeba było wydobyć i 

zutylizować.  

Radny Szlis zwrócił się z prośbą żeby bardziej precyzyjnie dobierać rynek 

oświatowy w Grójcu, jakich szkoleń nauczyciele potrzebują, żeby wydawać 

pieniądze bardziej precyzyjnie. 

 



 

Ad.9./ Zakończenie Sesji. 

Pytań więcej nie było. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki podziękował za udział w Sesji i zamknął 

XL posiedzenie Sesji Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

 

 

  

                                                                Przewodniczący 

                                                                   Rada Miejska w Grójcu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Jolanta Kępka  



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


